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SCHRIFTELIJKE RAADSVRAGEN VAN DE RAADSFRACTIES ALBRANDSWAARD => P&C Producten. 
 
 

De 1e gele kolom: A staat voor (A)lbrandswaard 
De 2e  gele kolom: (B)egroting, (T)ussenrapportage, (K)aderbrief en (J)aarrekening 
 
 

Gem Nr. Bladzijde / onderwerp  Vraag Antwoord Organisatie Pfh 
  Vul in 

Partij + 
nr. 

(J) Jaarstukken    

A J
1 
 

Groen 
Links/ 
PvdA 

Programma 7 Programma 7, Oekraïense 
vluchtelingen: Hoe kan het dat er een 
onderbesteding van ruim 2 miljoen euro 
is geweest, zonder dat dit eerder door 
het college financieel is verwerkt in de 
laatste tussenrapportage van 2022? 

In de tussenrapportages is bewust gekozen om de kosten 
en vergoedingen “budget neutraal” op te nemen om geen 
vertekend beeld te krijgen gezien nog onduidelijk was hoe 
het rijk uiteindelijk om zou blijven gaan met de vergoedin-
gen, de terugbetalingen en een eventuele “eindafreke-
ning”. Hier heeft het Rijk nu wel duidelijkheid over gegeven 
en is dit hiermee ook verwerkt in de jaarrekening. 

Mario 

A J
2 

Groen 
Links/ 
PvdA 

Programma 2 Programma 2, Ruimtelijke Ordening, 
GREX Binnenland: Het college geeft 
aan dat een investeringsbijdrage van 
de provincie wel is begroot, maar niet is 
ontvangen. Wat is hier niet goed 
gegaan? Wordt de provinciale bijdrage 
nog wel verwacht? Zo ja, wanneer en 
voor welk bedrag? Zo nee, wat is hier 
de reden voor? 

Deze bijdrage wordt per 1-1-2023 niet verwacht: Het voor-
nemen is om de gronden te verkopen aan de Provincie 
Zuid-Hollland. De provincie zal het gebied dan verder voor 
eigen rekening en risico ontwikkelen. Een bijdrage aan de 
gemeente, anders dan de koopsom en mogelijke vergoe-
dingen voor reeds gemaakte kosten is dan niet aan de 
orde. Zie ook het feitenrelaas dat u bij de RIB heeft ontvan-
gen. 

Richard 

A J
3 

Groen 
Links/ 
PvdA 

Pag 22 Pagina 22, Taakveld 0.1 Bestuur: Het 
college meldt dat er een minnelijke 
regeling met een bewoner heeft 
plaatsgevonden van circa 70.000 euro. 
Wat is de oodzaak van deze minnelijke 
regeling geweest en waarom valt dit 
onder het onderdeel ‘Bestuur’? 

Het betrof een schadeclaim uit 2006, die verband hield met 
de bouw van Portland. Met de minnelijke regeling kon het 
geschil definitief worden afgedaan. Daardoor is voorkomen 
dat het conflict zich nog jaren zou voortslepen en over zou 
gaan in een gerechtelijke procedure met alle mogelijke 
kosten en risico's van dien. Dit valt onder het onderdeel 
bestuur, omdat de grex van Portland al geruime tijd is af-
gesloten. 

Richard 

A J
4 

Groen 
Links/ 
PvdA 

Pag 27 Pagina 27, 2.2 Wonen: Het college 
concludeert dat het speerpunt voor 
2022 is voltooid. Ten opzichte van 
welke, door de raad astgestelde norm, 
concludeert het college dit? Volgens 
onze berekening betreft het genoemde 
bod circa 26% sociale woningvoorraad 
(370/1425). Daarnaast zijn de 
conclusies en aanbevelingen van de 
Rekenkamer Albrandswaard van 
toepassing. Graag een toelichting van 
het college op de juistheid van de 
getrokken conclusie. 

Het speerpunt had betrekking op het maken van afspraken 
met corporaties en ontwikkelaars om de (sociale) woning-
voorraad uit te breiden conform de afspraken met de regio 
en met de provincie. Met de RIB van 13 december 2022 
(668176) zijn de nieuwe prestatieafspraken met de  
corporaties voor 2023/2024 aan u toegestuurd. Hiermee 
was het speerpunt van het vorige college voor 2022  
afgerond. In het collegewerkprogramma 2022-2026 zijn 
nieuwe speerpunten op het gebied van Wonen opgeno-
men, o.a. over de Actualisatie van de Woonvisie. Met de 
RIB van 23 mei 2023 (783542) hebben wij u de  
bestuursopdracht voor de Actualisatie van de Woonvisie 
toegestuurd. Hieruit blijkt dat de uitkomsten van het  
rekenkameronderzoek bij de Actualisatie van de Woonvisie 
worden betrokken.   

Richard 

A J
5 

Groen 
Links/ 
PvdA 

Pag 83 Pagina 83, Verkeer: Het college geeft 
aan ingezet te hebben op 
educatie/gedragsverandering in 
combinatie met fysieke aanpassingen 
buiten. Welke resultaten heeft het 
college hiermee bereikt? Welke fysieke 
aanpassingen zijn waar (bij welke 
scholen) gedaan in dit kader?   

De resultaten op de inzet van gedragsverandering zijn erg 
beperkt. Het veranderen van gedrag bij ouders is zeer 
complex en moeilijk te bereiken. Door middel van promotie 
en campagnes is er aandacht gevraagd om meer per fiets 
of lopend naar school te komen. Daarnaast is er inmiddels 
ingezet op handhaving om onveilige situaties met auto’s en 
parkeren te ontmoedigen. Ook zijn er fysieke aanpassin-
gen gedaan rondom de Julianaschool centrum Rhoon om 
de verkeersveiligheid te vergroten en is de aanleg van de 
fietsbrug bij de Gaarde inmiddels in gang gezet.   

Mario 

A J
6 

Groen 
Links/ 
PvdA 

Pag 83 Pagina 83, Verkeer/Kwaliteit: Bij de 
term ‘Zichtbaarheid’ staat de toelichting 
‘technische normen voor reflectie’. Wat 
bedoelt het college hiermee? 
 

Dit betreft de voorschriften die er zijn voor de zichtbaarheid 
van bebording en wegobstakels. 

Mario 
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A J
7 

Groen 
Links/ 
PvdA 

Pag 111 en 112 Pagina 111 en 112, Grondbeleid: Ziet 
het college nog kansen voor 
toekomstige baten die ten gunste van 
de gemeente komen in de benoemde 
GREXen? Zo ja, welke en wanneer 
(ongeveer)? Zo nee, waarom niet? 

In de in het MPO opgenomen grondexploitaties zijn de toe-
komstige baten reeds begroot. Binnen deze grondexploita-
ties bestaan geen kansen voor aanvullende baten, behalve 
in het geval van Binnenland. De gemeente onderhandelt 
met de provincie over het inbrengen van reeds gedane in-
vesteringen in het gebied bij de verkoop. Dat kan het tekort 
mogelijk wat doen afnemen. 

Richard 

A J
8 

Groen 
Links/ 
PvdA 

Pag 111 en 112 Pagina 111 en 112, Grondbeleid: 
Verwacht het college vanaf 2023 geen 
financiële tegenvallers meer voor 
GREX Spui? Zo nee, welke 
toekomstige financiële tegenvallers 
voor GREX Spui ziet het college als 
reëel in vorm en omvang? 

In het MPO 2023 is voor de grondexploitatie Spui het risico 
opgenomen betreffende de grondopbrengsten. De huidige 
taxatie wordt geactualiseerd. Gezien de ontwikkelingen in 
de bouwkosten en woningprijzen bestaat het risico dat de 
baten lager uitvallen dan geraamd. De getaxeerde waarde 
zal overigens niet de vaste verkoopprijs zijn, maar de on-
dergrens bij het uitschrijven van een tender voor de ver-
koop. De voorbereidingen voor de tender zijn gestart. Aan-
gezien het terrein reeds bouwrijp is gemaakt zijn er aan de 
kostenzijde slechts nog risico’s op onvoorziene stijging van 
kosten van materialen bij het inrichten van het gebied. 

Richard 

A J
9 

Groen 
Links/ 
PvdA 

Pag 136 Pagina 136, Staat van reserves 2022: 
Er is een reserve nieuwbouw school 
Don Bosco. Wat is de oorsprong van 
deze reserve? Voldoet deze reserve in 
vorm en omvang nog aan de huidige 
inzichten van het college? En waarom 
ontbreekt een dergelijke reserve voor 
de Julianaschool? 

Destijds bij de besluitvorming rondom de (nieuw)bouw van 
de huidige Don Bosco school is deze reserve gevormd ter 
dekking van de afschrijvingskosten. Deze reserve voldoet 
nog. Een kapitaalslastenreserve komt te “vervallen” indien 
de afschrijvingstermijnen voorbij zijn of anders wordt beslo-
ten door de Raad. Deze reserve staat niet in relatie tot het 
IHP. 
 
De desbetreffende reserve staat ook vermeld in onze nota 
reserves en voorzieningen: 

- Bestedingsdoel: Dekking van afschrijvingslasten 
van de nieuwbouw school Don Bosco gedurende 
de afschrijvingstermijn.  

- Bepalen omvang: Volgt vastgelegde afschrijvings-
termijn. 

 
Bij de Julianaschool (dateert uit 1958) is niet eerder sprake 
geweest van nieuwbouw en is er ook geen sprake geweest 
van financiering en eventuele dekking vanuit een kapitaals-
lastenreserve. 

Mieke/Mario 

       
       

Gem Nr. Bladzijde / onderwerp  Vraag Antwoord Organisatie Pfh 
  Vul in 

Partij + 
nr. 

(k) Kaderbrief (VJN en 1e 
turap) 

   

A K
1 

Groen 
Links/ 
PvdA 

 Waarom is (de aangenomen motie 
over) Schone Lucht Akkoord of het 
thema luchtkwaliteit niet benoemd in 
deze Kaderbrief?  
 

Op dit moment kiezen we ervoor om eerst aan te sluiten bij 
het programma Geluid. Na de invoering van de omge-
vingswet in november 2023 gaan we verder met het pro-
gramma Lucht 

Richard 

A K
2 

Groen 
Links/ 
PvdA 

Pag 11 Pagina 11: Wat valt onder de post 
‘Overh(e)ad BAR’? Welke 
werkzaamheden betreft dit? 

We bedoelen Overhead BAR, de letter e ontbrak per abuis 
in de tussenrapportage, waarvoor excuus. 
Onder Overhead vallen geen directe werkzaamheden 
maar ‘alle kosten die samenhangen met de sturing en on-
dersteuning van medewerkers in het primaire proces’. In 
de praktijk komt dit neer op een groot deel (ca.60%) van 
de totale personeelskosten. 

Mario 

A K
3 

Groen 
Links/ 
PvdA 

Pag 18 Pagina 18, Openbaar vervoer: Is de 
beschreven toelichting van het college 
de uitkomst van het unaniem 
aangenomen amendement door de 
raad? Zo ja, waarom wordt dit niet 

Een deel van dit bedrag is inderdaad bedoeld om de be-
reikbaarheid van het Antes terrein in het weekend te ga-
randeren en dit had ook als zodanig benoemd moeten wor-
den. 

Richard 
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expliciet vermeld? Zo nee, kan het 
college de laatste stand van zaken over 
de verwerking van dit amendement 
toelichten? 

A K
4 

Groen 
Links/ 
PvdA 

Pag 25 Pagina 25, Bestuursondersteuning: De 
werving van de nieuwe 
gemeentesecretaris heeft al 
plaatsgevonden. Waarom wordt dit in 
de Kaderbrief meegenomen als de 
kosten feitelijk al gemaakt zijn? 

Dit is een verantwoording van een afwijking en de daar-
mee gepaarde financiële consequenties als vermeld in de  
tussenrapportage. 
 

Mario 

A K
5 

Groen 
Links/ 
PvdA 

Pag 28 Pagina 28, Investeringskredieten: Valt 
het project “Verkeersveiligheid 
Tijsjesdijk” onder het 
investeringskrediet ‘Verhogen 
verkeersveiligheid Albrandswaard’? Zo 
nee, waar valt dit project dan onder 
financieel? En welke (andere) projecten 
vallen onder dit investeringskrediet? 

Nee, dit project valt daar niet onder. Er is geen financiële 
dekking voor de Tijsjesdijk en geld is ook nog niet  
aangevraagd i.v.m. de andere lopende projecten die eerst 
gerealiseerd moeten worden. Het beschikbare geld is voor 
de afsluiting Welhoeksedijk en herinrichting tot fietsstraat, 
de realisatie van een fietsstraat op de Dorpsdijk en  
realisatie Fietsstraat Hoogvlietse Kerkweg Poortugaal 
i.s.m. gemeente Rotterdam. Na realisatie van deze  
projecten wordt bekeken hoeveel geld en er nog resteert. 
Wel is de Tijsjesdijk aangemeld bij de MRDH om na te 
gaan of dit project in aanmerking komt voor subsidie. De 
eerste berichten hierover zijn positief. 

Mario 

A K
6 

Groen 
Links/ 
PvdA 

Pag 28 en 29 Pagina 28 en 29, Investeringskredieten: 
Begrijpen wij goed dat het college voor 
in totaal 160.000 euro wil uitgeven aan 
renovatie van de huidige voetbalvelden 
van WCR en vv Rhoon? Zo ja, wat is 
het nut en de noodzaak hiervan voor de 
gemeente, zeker ook in het perspectief 
van lopende besluitvorming over De 
Omloop? 

Door de lopende besluitvorming over de Omloop is de af-
gelopen jaren geen groot onderhoud aan de velden uitge-
voerd. Het wordt daarom steeds lastiger om de velden in 
goede conditie te houden met enkel regulier onderhoud. 
Dit heeft tot gevolg dat de conditie van de velden achteruit 
gaat. Om te voorkomen dat de velden worden afgekeurd 
door de KNVB en er niet meer op gevoetbald kan worden, 
worden er renovatiewerkzaamheden gedaan. 

Het uitgangspunt bij de voorgestelde werkzaamheden is 
dat het veld nog 5 jaar mee kan.  

 

Mario 
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